

April 18, 2021

Title: May We Too, Live a New Life

Therefore, we were buried with Him through baptism into death, that just as Christ was raised from the dead by the glory of the Father, even so we also should walk in newness of life.

Romans 6:4

Baptism Service 10:00am

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. Peter Froese Jr.
Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Baptism/Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of April 18 - 24

- ♦ Today 3:30pm Youth meet at MEC, we will go skating, Please bring \$10.
- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Thank you from the Dueck family to all those who have prayed for Mr. Willy Dueck. Let us continue to pray for the family, Mr. Dueck passed away on Friday morning.
2. Congratulations to Justin Froese & Gabrielle Harms as they plan to get married this coming Saturday. Ceremony starts at 5:30, Reception to follow by invitation only. May the Lord bless you as you make your lifelong commitment to each other.
3. April 25th at 6:00pm Communion, all born again believers are welcome.
4. April 30th Sunland Retirement Home Fundraiser.
5. The Mission Team is planning a trip to Juarez June 27th to July 1st. Sign-ups will be held in the Lobby on April 25th. For more information call Abe Wall (432) 209-0178 or Daniel Koethler (432) 788-7026.
6. SMS is accepting applications for the 2021- 2022 school year, they are also looking for a low German teacher to finish the remainder of this school year. If you are interested, go by the school office, or fill out an application on their website www.smsedu.org.

Prayer & Praise

1. Wisdom and guidance for those taking baptism this morning.
2. Praise God for the rain we received this week.
3. Healing for struggling marriages in our community.

April 18, 2021

Titel: Loot ons em nieen Låwen waundlen

Wie worden derch dām Deepen met am toop em Doot begroft, daut soo aus Christus derch dån Voda siene Harlichkjeit kunn vom Doot oppjewakjt woaren, wie kunnen en een nieet Låwen waundlen.

Reema 6:4

Taufest 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Peter Froese Jr.
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Taufe/Botschaft	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Pläne für die Woche von April 18 - 24

- ♦ Heute 3:30pm Jugendliche treffen sich bei MEC, um skaten zu fahren, bitte bringen sie \$10.
- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Vielen Dank von der Familie Dueck, an alle die für Herr Willy Dueck gebetet haben. Lasst uns weiter für die Familie beten, Herr Dueck ist am Freitagmorgen gestorben.
2. Herzlichen Glückwunsch an Justin Froese & Gabrielle Harms die am kommenden Samstag heiraten wollen. Die Zeremonie beginnt um 5:30, Rezeption folgt nur bei Einladung. Möge der Herr sie segnen wenn Sie ihr Eheliches versprechen geben.
3. Am 25. April um 6:00pm Abendmahl, alle wiedergeborenen Gläubigen sind eingeladen.
4. Am 30. April Spendenaktion für Sunland Retirement Home.
5. Das Missionsteam plant eine Reise nach Juarez vom 27. Juni bis 1. Juli. Anmeldungen finden am 25. April in der Lobby statt. Weitere Informationen erhalten Sie bei Abe Wall (432) 209-0178 oder Daniel Koethler (432) 788-7026.
6. SMS nimmt Bewerbungen für das kommende Schuljahr 2021 – 2022, und sucht einen Deutschlehrer, um den Rest des Schuljahres zu beenden. Wenn Sie interessiert sind, gehen Sie zum Schulbüro oder füllen Sie eine Bewerbung auf der Website www.smsedu.org aus.

Gebet & Lob

1. Weisheit und Führung für diejenigen, die heute getauft werden.
2. Lobet Gott für den Regen, den wir diese Woche empfangen haben.
3. Heilung für kämpfende Ehen in unserer Umgebung.

